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Detaljplan för           2015-12-07 
Västra Tye 1:146 
Hammarö kommun    Värmlands län 

 

 

SAMRÅDSREDOGÖRELSE  
Efter samrådsskedet 
 

PLANENS SYFTE 

Syftet med planläggningen är möjliggöra uppförandet av ca ett tjugotal nya friliggande 

enbostadshus med tillhörande infrastruktur. För delar av planområdet föreslås 

strandskyddet upphävas.  
 

PLANFÖRFARANDE 

Planen kommer att handläggas med ett normalt planförfarande med samråd och 

granskning enligt 5 kap. PBL 2010. Planförslaget ska antas av kommunfullmäktige. 

 

SAMRÅDSSKEDET 
Samrådshandlingar 
Plankarta med bestämmelser och beskrivning godkändes av kommunstyrelsens 

Arbetsutskott 2014-12-16 §276 

 

Remiss 
Planförslaget (Samrådshandling 2014-11-27) har varit utsänt på remiss under tiden 

2015-01-30 till 2015-03-05. Utskicket har sänts till sakägare och remissinstanser enligt 

sändlista. Inkomna skriftliga synpunkter har sammanställts och redovisas i sin helhet i 

denna samrådsredogörelse med planarkitektens kommentarer. 

 

Följande instanser/sakägare har angett att de inte har något att erinra: 

Trafikverket 

Räddningstjänsten 

Fortum 

 

Samrådsmöte 
Ett samrådsmöte med sakägare hölls i Sessionssalen i kommunkontoret 2015-02-17. 

Frågor som uppkom under mötet var att området upplevdes göra avsteg från den 

fördjupade översiktsplanen och att exploateringsgraden var för hög. 

Minnesanteckningar från mötet bilägges samrådsredogörelsen. 

 

SAMMANFATTNING AV SAMRÅDET 
Förändringar av planen pga. inkomna synpunkter 
Samrådet har visat på att vissa förändringar behöver göras i planen.  

 

Planbeskrivning 

- Förtydligande kring VA-utbyggnaden i området 

- Väg 565 har övergått till kommunalt huvudmannaskap 

- Tomtstorlekarna justeras och får en mer varierad karaktär 

- Dagvattenutredning tas fram 

- Avståndet till hästhållningen ses över 

- Skissen tas bort från planförslaget 

- Angränsande väganknytning i öster till Västra Tyé 1:115 tas bort 

- Våningsantal byts ut mot högsta byggnadshöjd 
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Plankarta 

- Strandskyddsgränsen uppdateras 

- Tomtstorlekarna justeras 

- Angränsande väganknytning i öster till Västra Tyé 1:115 tas bort 

- Våningsantal byts ut mot högsta byggnadshöjd 

 

 

Grundkarta 

- Separat grundkarta tas fram 

- Förtydligande fastighetsbeteckningar 

 

KVARSTÅENDE SYNPUNKTER OCH STÄLLNINGSTAGANDE 
Synpunkter som kvarstår efter samrådsskredet: 

- Artinventering 

- Minskning av tomtstorlekar 

- Upphävande av strandskydd 

- Arkeologisk utredning 

- Förtätning med fler tomter än vad fördjupad översiktsplan för Tye föreskriver 

- Att det lämnas 25 meter obebyggd mark från fastighetsgräns till Västra Tyé 1:115 

 

 

Följande har inte fått sina synpunkter tillgodosedda: 

Inkomna yttranden inom samrådskrets: 

Länsstyrelsen 

Hammarö naturskyddsförening 

Charlotte Sundell 

Björg Eli Halleland Eidem och Oddbjörn Eidem 

Bertil Augustsson och Eva Augustsson 

Leif Sjölin 

Jimmy Mattsson 

Laila Thordén och Bengt Thordén 

Ingemar Lindahl 

Charlotte Sundell 

Margareta Pettersson 

Caisa Werne 

Oscar Gestblom, Elisabeth Gestblom och Carolina Rydin 

Per Fjellström och Anita Sjölander 

Laila Thordén och Bengt Thordén 

Jan-Erik Weinebäck 

Henrik Smedberg och Linda Smedberg 

Eva Andersson och Bo Jacobson 

Elly Håkansson och Pontus Håkansson 

Shahram Khorsand och Anna Abelsson 

 

 

Inkomna yttranden utom samrådskrets: 

Göran Stålfors och Kerstin Stålfors 

Ville Mark 

Mikael Larsson 

Maria Werme 

Birgitta Nyström 

Marthe Hem och Niklas Orebjörk 

Annelie Jansson och Erico Menchini 

Gunnar Ros 

Ann-marie Ros 

Ole Wiggo Bang 
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Kerstin Flodell och Bengt Flodell 

Inga-Maj Wennberg och Bertil Wennberg 

Inger Qvisth och Sture Qvisth 

Hans Widén 

Lars-Gunnar Svensson 

Britt-Marie Nylén och Rolf Nylén 

Christer Sjögren och Birgitta Sjögren 

Annika Sik 

Erik Dahlberg 

Tobias Hallberg 

Lisbeth Carlsson 

Eva Jensen och Sven-Arne Jensen 

Åsa Johansson och Peter Werne  

Anders Werne och Lina Werne 

Åsa Lindskog 

Anders Högström 

Per-Erik Edhlund och Berit Persson 

Ulla Bergqvist och Thorsten Bergqvist 

Johan Canestrini och Cristina Canestrini 
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REGIONALA YTTRANDEN KOMMENTARER 
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REGIONALA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bebyggelsen kommer anslutas till det kommunala ledningsnätet. Planhandlingarna 

uppdateras, det dock krävs ingen markreserv för pumpstation eller liknade inom 

området. 

 

 

 

Det finns inget som antyder att det skulle finnas en höga naturvärden i området. 

 

 

 

 

 

Byggnaderna har inget högre kulturhistoriskt värde. I behovsbedömning framgår att 

det inte finns några byggnadsminnen eller kyrkliga kulturminnen inom planområdet. 

 

 

 

 

I planen möjliggör vi för anläggande av cykelväg längs med Tynäsvägen. 

 

 

 

 

 

Synpunkt noteras, planhandlingarna justeras. 

 

 

 

 

 

 



 6 

REGIONALA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Synpunkt noteras, planhandlingarna justeras 
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REGIONALA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Synpunkt noteras 

 

 

 

Plankartan uppdateras 

 

 

 

 

 

Plankartan uppdateras. Vägen hamnar utanför strandskyddet i och med beslut om 

generellt strandskydd från december 2014 inom området. 

 

 

 

Synpunkt noteras 
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REGIONALA YTTRANDEN KOMMENTARER 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Synpunkt noteras 
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REGIONALA YTTRANDEN KOMMENTARER 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Synpunkt noteras, krävs flyttning av ledningar bekostas detta av exploatören. 
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KOMMUNALA YTTRANDEN KOMMENTARER 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mark- och planavdelningen tar med sig att det finns ett framtida behov av lokaler för 

bildningsförvaltningens enheter och tar gärna del av lokalutredningen i arbetet med 

översiktsplanen. 
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KOMMUNALA YTTRANDEN KOMMENTARER 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tomtstorlekarna ses över. Planhandlingarna justeras 

 

Dagvattenutredning tas fram för planområdet 
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KOMMUNALA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dagvattenutredning tas fram för planområdet 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Kommunen möjliggör för cykelväg i planen längs Tynäsvägen.  

 

 

 

Synpunkt noteras 

 

 

Tomtstorleken kommer inte att minskas. Större tomter ger dock ett luftigare intryck.  I 

den fördjupade översiktsplanen för Tyehalvön har kommunen även pekat ut vilka 

områden som ska bevaras, kommunen anser att dessa är fullt tillräckliga för rekreation 

i området. 

 

 

Det finns inget som antyder att det skulle finnas höga natur- eller djurvärden i området 

 

 

 

 

I en detaljplan är det inte möjligt att reglera val av uppvärmning. Varje fastighetsägare 

bestämmer själv vilken typ av uppvärmning denne vill anordna. 

 

 

Strandskyddet är numera bara 100 meter på Tye, vilket innebär att nästan hela 

planområdet hamnar utanför strandskyddet. 

 

I detaljplanen har trafikmängden på Tynäsvägen räknats upp, bl.a. för att ta höjd för 

nya bostäder norr om det aktuella planområdet och för att säkerställa en god ljudmiljö 

inom planområdet. 
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KOMMUNALA YTTRANDEN KOMMENTARER 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Boverkets skrift vägledning för planering för och invid djurhållning visar forskningen 

på att allergenerna från hästar inte sprider sig i den utsträckning som man tidigare trott, 

efter 50-100 är allergenhalterna väldigt låga eller under detektionsgränsen. 

Spridningen av allergener är beroende av de lokala förutsättningarna på platsen. 

Planhandlingarna kompletteras och avståndet till hästhållningen justeras till 

granskningsskedet. 

 

 

Det är kommunens uppfattning att principerna för den fördjupade översiktsplanen 

efterföljs. Den fördjupade översiktsplanen ger en vägledning för bebyggelse sedan 

finns det omständigheter inom området som gör att en högre exploatering är att 

föredra. 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det som är utpekat i fördjupad översiktsplan för Tye vad gäller det öppna landskapet 

kommer bevaras. 

 

 

Hammarö kommun är i sin helhet utpekat som riksintresse för turismen. Värdena av 

riksintresset går inte förlorade i och med planläggningen. Det är inga områden som 

inte redan finns utpekade i översiktsplanen som tas i anspråk.  

 

Kommunen ser över möjlighet till fler båtplatser på Hammarö i en båtutredning, det är 

dock inget som säger att alla på Hammarö har rätt till en båtplats.  

 

Skissen tas bort från planförslaget 

 



 17 

ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 

 

 

Området kommer även fortsatt ha en lantlig karaktär var på lekplats inte är något krav,  

 

I FÖP:en för Tyéhalvön är ett större naturområde utpekat som inte ska exploateras 

detta för att bevara området för rekreation, detta gäller fortfarande. Sedan har 

markägare rätt att exempelvis avverka sin skog eller välja att odla energiskog på mark 

som tidigare varit öppen, detta har kommunen ingen inverkan på. 

I övrigt är det som står i allemansrätten som gäller vid vistelse i skog och natur.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
I Boverkets skrift vägledning för planering för och invid djurhållning visar forskningen 

på att allergenerna från hästar inte sprider sig i den utsträckning som man tidigare trott, 

efter 50-100 är allergenhalterna väldigt låga eller under detektionsgränsen. 

Spridningen av allergener är beroende av de lokala förutsättningarna på platsen. 

Planhandlingarna kompletteras och avståndet till hästhållningen justeras till 

granskningsskedet. 

 

 

 
Det finns inga kända forlämningar inom området. Skulle fornlämningar eller misstänka 

fornlämningar påträffas i samband med exploatering eller andra arbeten skall kontakt 

tas med tillsynsmyndigheten, dvs. länsstyrelsen. 

 

 

I detaljplanen har trafikmängden på Tynäsvägen räknats upp, bl.a. för att ta höjd för 

nya bostäder norr om det aktuella planområdet och för att säkerställa en god ljudmiljö 

inom planområdet. 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I och med att kommunen tog över vägen på Tye så tog kommunen även på sig 

kostnaderna för att vägen ska hålla den standard som krävs. Trafikverket meddelade att 

de inte hade något att erinra i fråga om trafiken och länsstyrelsen anser att förslaget 

följer det som sägs i FÖP:en. 

 

 

 

Exploatören har tillsammans med konsulten arbetat fram ett förslag till detaljplan. 

Kommunen har sedan tagit ställning till detta förslagoch ansett att i och med att 

kommunen bygger ut VA till området är det möjligt att tillåta mindre tomter. 

Kommunen tvingar ingen markägare att sälja mindre tomter dock kan kommunen 

kräva att större tomter ska genomföras än vad markägaren vill. Det är också upp till 

varje markägare att söka om planbesked inom de utpekade områdena för exploatering 

på Tyé. Inkommer det ingen ansökan kommer en planläggning heller inte ske. 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I FÖP:en för Tyéhalvön är ett större naturområde (öppet lanskap och skog) utpekat 

som inte ska exploateras detta för att bevara områdets karaktär och för rekreation och 

friluftsliv, detta gäller fortfarande. Sedan har markägare rätt att exempelvis avverka sin 

skog eller välja att odla energiskog på mark som tidigare varit öppen, detta har 

kommunen ingen inverkan på. 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Se kommentarer på tidigare yttanden 

 

 

Se nästa sida 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

En del av fastigheten Västra Tye 1:146 ligger nere vid vattnet. Dessutom ingår denna 

fastighet i samfälligheten Västra Tye s:6. Inga av dessa delar ingår dock i planområdet. 

Det finns heller inga planer på att anlägga en brygga. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

För att upphäva strandskyddet krävs särskilda skäl enligt miljöbalken. Det sker en 

prövning vid det enskilda fallet för att se om särskilda skäl föreligger.  
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

Fördjupad översiktsplan för Tyehalvön gäller. Denna ger en inriktning för hur 

utveckling på Tye ska ske. 

 

I FÖP:en för Tyéhalvön är ett större naturområde (öppet lanskap och skog) utpekat 

som inte ska exploateras detta för att bevara områdets karaktär och för rekreation och 

friluftsliv, detta gäller fortfarande. Sedan har markägare rätt att exempelvis avverka sin 

skog eller välja att odla energiskog på mark som tidigare varit öppen, detta har 

kommunen ingen inverkan på. 

 

Det finns inga krav i detaljplanen att kommande fastigheter ska ha tillgång till lek-, 

bad- eller båtplats. 

 

I Boverkets skrift vägledning för planering för och invid djurhållning visar forskningen 

på att allergenerna från hästar inte sprider sig i den utsträckning som man tidigare trott, 

efter 50-100 är allergenhalterna väldigt låga eller under detektionsgränsen.  

Spridningen av allergener är beroende av de lokala förutsättningarna på platsen. 

Planhandlingarna kompletteras och avståndet till hästhållningen justeras till 

granskningsskedet. 

 

Tomtstorlekarna ses över. Planhandlingarna justeras 

 

VA:t är dimensionerat utefter befintligt bestånd och nytillkommande fastigheter i 

enlighet med den fördjupade översiktsplanen med möjlighet till viss utökning. 

 

Kommunen är numera huvudman för Tynäsvägen och har därmed även ansvar för att 

den håller den standard som krävs. 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tomtstorlekarna ses över. Planhandlingarna justeras 

 

 

Angränsande väganknytning utgår ur förslaget 

 

 

Skissen tas bort från planförslaget 

 

 

Bostadshus får inte placeras närmare än 4,5 meter från fastighetsgräns. 

 

 

 

Våningsantalet byts ut mot högsta byggnadshöjd. 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I FÖP:en för Tyéhalvön är ett större naturområde (öppet lanskap och skog) utpekat 

som inte ska exploateras detta för att bevara områdets karaktär och för rekreation och 

friluftsliv, detta gäller fortfarande. Sedan har markägare rätt att exempelvis avverka sin 

skog eller välja att odla energiskog på mark som tidigare varit öppen, detta har 

kommunen ingen inverkan på. 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I FÖP:en för Tyéhalvön är ett större naturområde (öppet lanskap och skog) utpekat 

som inte ska exploateras detta för att bevara områdets karaktär och för rekreation och 

friluftsliv, detta gäller fortfarande. Sedan har markägare rätt att exempelvis avverka sin 

skog eller välja att odla energiskog på mark som tidigare varit öppen, detta har 

kommunen ingen inverkan på. Tomtstorlekarna ses över. Planhandlingarna justeras 

 

 

 

 

Det finns inga krav i detaljplanen att kommande fastigheter ska ha tillgång till lek-, 

bad- eller båtplats. 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I FÖP:en för Tyéhalvön är ett större naturområde (öppet lanskap och skog) utpekat 

som inte ska exploateras detta för att bevara områdets karaktär och för rekreation och 

friluftsliv, detta gäller fortfarande. Sedan har markägare rätt att exempelvis avverka sin 

skog eller välja att odla energiskog på mark som tidigare varit öppen, detta har 

kommunen ingen inverkan på. Tomtstorlekarna ses över. Planhandlingarna justeras 

 

 

 

 

Det finns inget krav om fler anslutningar däremot finns ett behov av fler anslutningar 

för att täcka upp för kostnaderna som blir i samband med en VA-utbyggnad. 

 

 

 

 

 

 

Kostnaderna för anläggningarna tas ut i anslutningsavgifter. Fördjupad översiktsplan 

för Tyehalvön ger en inriktning för utvecklingen av området. Tomtstorlekarna ses över 

till granskningsskedet.  
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Se kommentar på andra yttranden 
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ÖVRIGA YTTRANDEN KOMMENTARER 

 

 

 

 

Se kommentar på andra yttranden 

 

 

 

 

 

 

För östra Tye har det ännu inte kommit in någon förfrågan om planläggning, vid varje 

förfrågan gör kommunen en bedömning på plats och med den fördjupade 

översiktsplanen som vägledning. 

 

I och med att vägen på östra Tye är samfälld kommer även vägföreningen vara en 

sakägare i frågan. 
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Minnesanteckningar för detaljplan för Västra Tyé 1:146 

 

Samrådsmöte 2015-02-17 

Kommunkontoret, Skoghall 

 

Sakägare: Ca: 30 st    

 

Hammarö kommun: Anna Lindstedt, William Strömgren och Kristina Grape (Klara 

arkitektbyrå) 

   

 

Mötesdeltagarna hälsades välkomna. Anna Lindstedt redogjorde för syftet med detaljplaner, hur 

planprocessen går till samt om vilka påverkansmöjligheter man har som sakägare. Därefter 

redovisades planförslaget med en genomgång av områdets förutsättningar och vilka förändringar 

som planförslaget innebär. Efter redovisningen av planförslaget gavs deltagarna möjlighet att 

ställa frågor och lämna synpunkter. Följande noterades: 

 

Fråga: Kommer andra detaljplaner också frångå fördjupade översiktsplanens förslag på tomtyta 

(ÖP 2500 m², DP 1200 m³)? 

Svar: Kommun vet inte hur detta kommer påverka kommande planer. Kommunen kommer göra 

en bedömning från fall till fall. 

 

Fråga: Vad är syftet med FÖP:en om denna DP tas? VA kostnaderna har länge varit kända, det 

kan inte vara anledningen till att tillåta denna DP. 

Svar: FÖP:en ger en vägledning för kommunen i hur området ska utvecklas. Det är höga 

investeringskostnader för samhällsfunktioner såsom VA som varit basen för att godkänna en 

högre exploatering i området. 

 

Fråga: (Högläsning ur FÖP:en där tomtstorlek framgår).  

Svar: Kommunen håller sig till det utpekade området i FÖP:en. För tomtstorlekar har man utgått 

från kringliggande bebyggelse  

 

Fråga: Marknadsmässigt är det lättare att sälja små tomter, men dessa tomter är för små. 

Svar: Det är marknaden som styr, går det inte att sälja mindre tomter kommer detta inte heller 

säljas. 

 

Fråga: Den faställda FÖP:en formades under en demokratisk process som förhandlades fram. 

Denna DP är ett slag i ansiktet. Bärstad styckade av 8 tomter som blev 44 tomter, det vill vi inte 

ha på Tye. Fastighetsägare vill maximera sin vinst och inte se till områdets bästa, det är 

kommunens jobb att styra utvecklingen, vilket gjordes i FÖP:en. 

Svar från markägaere inom planområdet: Efterfrågan från köpare ligger på medelstora tomter. 

Mångfald i försäljning av tomterna då de säljs en och en. Vi kan tänka oss att utöka tomtstorleken 

till 16-1700 m². Tycker det är onödigt att tjafsa om tomtstorlekar utan istället fokusera på 

förädling av området. 

 

Fråga: Vilka blir kallade till Samråd? 

Svar: Rågrannar är tillfrågade och i detta fall har samrådskretsen utökas. 

 

Fråga: Varför har vår mark blivit en lekplats utan att vi tillfrågats? 
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Svar: Kommunen hade beställt en skiss av hur området kunde tänkas gestaltas. Denna illustration 

tas nu bort ur planhandlingen. 

 

Fråga: Hur många hus blir det totalt? 

Svar: Vet inte, FÖP:en har en översiktlig beräkning. 

 

Fråga: Kommer jag kunna ha kvar min häst om det blir villaområde här? 

Svar: Planen ses över så att de gällande riktlinjerna för avstånd till hästhållning följs.  

 

Fråga: Blir intilliggande jordbruksfastighet en bostadsfastighet? 

Svar: Kommunen vill behålla öppet landskapskaraktär som finns i områden på Tye. 

 

Fråga: Förslaget skiljer sig för stort från kommunens arbete med FÖP:en 

Svar: Alla synpunkter kommer samlas in och DP:en kommer omarbetas till granskningen. 

 

Många frågor: Kommunen har frångått FÖP:en för att tjäna pengar. 

Svar: Kommunen tjänar inga pengar mer än framtida eventuella skattebetalare. För DP 

handläggningen tar kommunen ut en timtaxa för nedlagt arbete som exploatören står för. VA-

kollektivet söker alltid kostnadstäckning för sina investeringar. 

 

Fråga: Vad blir anläggningsavgiften för VA för de inom DP? 

Svar: Anläggningsavgiften blir per tillkommande fastighet, alltså samma för alla. 

 

Fråga: Hur löses dagvattenfrågan? 

Svar: Dagvattnet måste lösas inom planområdet. 

 

Fråga: hur ska boende inom detaljplanen ta sig ner till vattnet? 

Svar från markägare inom planområdet: Servitut finns för att gå i skogsbrynet. 

Fråga: Kommer det byggas en hamn? 

Svar från markägare inom planområdet: Nej. 

 

Fråga: idag kör 123 fordon på Tye. Med denna förtätning blir det ytterligare 120. Klarar 

Tyevägen en fördubbling i trafiken? 

Svar från Kristina Grape: I detaljplanen har trafikmängden på Tynäsvägen räknats upp, bl.a. för 

att ta höjd för nya bostäder norr om det aktuella planområdet och för att säkerställa en god 

ljudmiljö inom planområdet. Frågan är dock något som väghållaren får avgöra. 
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